



YA ALLAH

اللَّهُمَّ اسْتُرْ عَوْرَاتِهِمْ وَ آمِنْ رَوْعَاتِهِمْ

– لا حول ولا قوة إلا بالله SAY – أعوذ بالله SAY – الحمد لله SAY

BE JUST – BE UPRIGHT – BE TRUE MUSLIMS

SPEAK UP – STAND UP – BE RESPONSIBLE – HELPFUL – COMPASSIONATE – ACTIVE

مَنْ رَأَى مِنْكُمْ مُنْكَرًا فَلْيُغَيِّرْهُ بِيَدِهِ، فَإِنْ لَمْ يَسْتَطِعْ فَبِلِسَانِهِ، فَإِنْ لَمْ يَسْتَطِعْ فَبِقَلْبِهِ، وَذَلِكَ أضعفُ الإيمَانِ

“Whosoever of you sees an evil, let him change it with his hand; and if he is not able to do so, then with his tongue; and if he is not able to do so, then with his heart and that is the weakest of faith.” (Muslim)

وَمَا لَكُمْ لَا تُقَاتِلُونَ فِي سَبِيلِ اللَّهِ وَالْمُسْتَضْعَفِينَ مِنَ الرِّجَالِ وَالنِّسَاءِ وَالْوِلْدَانِ الَّذِينَ يَقُولُونَ رَبَّنَا أَخْرِجْنَا مِنْ هَذِهِ الْقَرْيَةِ الظَّالِمِ أَهْلُهَا وَاجْعَل لَنَا مِنْ لَدُنْكَ وَلِيًّا وَاجْعَل لَنَا مِنْ لَدُنْكَ نَصِيرًا

“And what is the matter with you that you do not fight in the cause of Allah, for the oppressed among men, women, and children who say, "Our Lord, take us out of this city of oppressive people and appoint for us from Yourself a protector and appoint for us from Yourself a helper?“ (4:75)

Now is the time to recognise **Munafiqeen, Traitors, Friends, Foes, Haq, Baatil, Imaan, Kufr, Nifaaq & Criminals**. Hold yourself, others, leaders, institutions, governments to account & remember what they said/did!

فَلْيَعْلَمَنَّ اللَّهُ الَّذِينَ صَدَقُوا وَلْيَعْلَمَنَّ الْكَاذِبِينَ- أَمْ حَسِبَ الَّذِينَ يَعْمَلُونَ السَّيِّئَاتِ أَن يَسْبِقُونَا

“Allah will surely make evident those who are truthful, and He will surely make evident the liars. Do those who do evil deeds think they can outrun Us?” (29:3-4)

These criminals will not escape the justice and wrath of Allah ﷻ

فَهَلْ وَجَدْتُمْ مَا وَعَدَ رَبُّكُمْ حَقًّا قَالُوا نَعَمْ فَأَذَّنَ مُؤَذِّنٌ بَيْنَهُمْ أَن لَعْنَةُ اللَّهِ عَلَى الظَّالِمِينَ

“Have you found what your Lord promised you true?’ ‘Yes,’ they will say. And then a herald shall proclaim between them: ‘God’s curse is on the evildoers (7:44)

RULES OF WAR IN ISLAAM:

- 1. DO NOT** kill any child, woman, elder or sick person
- 2. DO NOT** practice treachery or mutilation
- 3. DO NOT** uproot trees or burn crops
- 4. DO NOT** slaughter stocks or poison wells
- 5. DO NOT** strike the face of the enemy
- 6. DO NOT** kill the monks or those in places of worship
- 7. DO NOT** destroy the villages and towns or loot/plunder
- 8. DO NOT** punish with fire
- 9. DO NOT** harm the wounded or degrade the dead
- 10. DO NOT** mutilate the bodies of the captives

OBJECTIVES OF ISLAMIC SHARI'AH

- 1. Protection of life**
- 2. Property**
- 3. Health**
- 4. Religion**
- 5. Dignity**

STOP/PREVENT/REMOVE ALL FORMS OF ZULM

وَلَا يَظْلِمُ رَبُّكَ أَحَدًا - وَمَا اللَّهُ يُرِيدُ ظُلْمًا لِّلْعِبَادِ - وَمَا رَبُّكَ بِظَلَّامٍ لِّلْعَبِيدِ
يَا عِبَادِي! إِنِّي حَرَّمْتُ الظُّلْمَ عَلَى نَفْسِي، وَجَعَلْتُهُ بَيْنَكُمْ مُحَرَّمًا، فَلَا تَظَالَمُوا
أَوَّلُ مَا يُقْضَى بَيْنَ النَّاسِ يَوْمَ الْقِيَامَةِ فِي الدَّمَاءِ
وَلَا تَحْسَبَنَّ اللَّهُ غَافِلًا عَمَّا يَعْمَلُ الظَّالِمُونَ إِنَّمَا يُؤَخَّرُهُمْ لِيَوْمٍ تَشْخَصُ فِيهِ الْأَبْصَارُ

“And never think that Allah is unaware of what the wrongdoers do. He only delays them for a Day when eyes will stare [in horror]” (14:42)

“And never is your Lord forgetful” (19:64) - وَمَا كَانَ رَبُّكَ نَسِيًّا

- Every life is precious & sacred - No human being is superior to another
- Every human has the right to live in peace, safety & equality
- No life is worth an inch of land or injustice against others
- No retaliation justifies massacres, ethnic cleansing or genocide